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2024 

Události 

Rok 2024 nezačal na Hájově zcela šťastně, když se již na začátku ledna 

objevily zprávy o několika krádežích. Dne 3. ledna v pozdních večerních hodinách 

vnikli zloději do části obce. Dobývali se do aut, garáží a vloupali se dokonce i do 

několika rodinných domů. Zcizili především šperky, peníze, nářadí, kola a oblečení. 

Dne 17. dubna město Příbor uspořádalo v sále Kulturního domu na Hájově 

setkání s místními občany. Po úvodu došlo k seznámení s investičními akcemi 

provedenými v roce 2023 u nás na vesnici (sportoviště na kraji obce včetně propustku i 

s opravou příjezdové obslužné komunikace k lesu, oprava místní komunikace v úseku 

na Pořadí, výměna poničených výplní u autobusových přístřešků na rozcestí  

u obslužné komunikace, nový mobiliář před kulturním domem, oprava kanalizace Na 

Kopci, doplnění veřejného osvětlení na Raškovém chodníku + provoz ČOV z kuchyně 

kulturního a obecního domu – vše za 4 331 031 Kč). Zástupci města Příbor nás poté 

seznámili se svou činností a změnami, které se prováděly (doplnění nádob na gastro 

odpad, údržba veřejných ploch, dohled městské policie atd.). Hlavním a následně 

nejvíce diskutovaným tématem byl odvod splaškových vod, hlavně z rodinných domů. 

Zástupci města připravili technickou studii návrhu řešení s předpokládaným cenovým 

dopadem. Vše nicméně směřovalo k individuálnímu řešení pro každého majitele domu  

s novou domovní čističkou odpadních vod. 

Dne 6. května došlo k odstranění vrchní obrusné vrstvy živičného povrchu 

formou odfrézování v prostoru před obecním domem, hospodou a příjezdovou 

komunikací k asfaltové sportovní ploše pod obecním domem. Následně byl 20. května 

proveden spojovací postřik a 21. května došlo ke zhotovení nové vrchní obrusné 

živičné vrstvy. 

Dne 11. května proběhlo slavnostní otevření sportoviště. Základní kámen, 

umístěný u nového propustku, byl poklepán starostou města Příbor Ing. Janem 

Malíkem, místostarostou Ing. Bohuslavem Majerem, starostou SDH Hájov Vojtěchem 
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Jalůvkou, předsedou Osadního výboru Hájov Radkem Jurečkou a farářem  

P. Mgr. Davidem Tylečkem. 

Mladší a starší žáci následně ukázali všem přítomným něco ze svých 

dovedností na nové travnaté ploše. 

Poprvé v roce 2024 proběhly v obci masopustní hody. Místní občan pan 

Stanislav Kantor z čp. 109 přišel s touto myšlenkou již během podzimního zasedání 

osadního výboru v roce 2023. Proběhlo jednání se složkami. Následně si osadní výbor 

objednal prostřednictvím města Příbor nákup 2 kusů prasat u místního zemědělce 

Josefa Pustějovského z čp. 6. Hlavní práce proběhly v týdnu před akcí, a to ve dvou 

dnech u pana Stanislava Kantora. Sekané se pekly v jídelně ZŠ Jičínská v Příboře a 

Liga žen Hájov napekla den před akcí 450 ks výborných koláčků. Škoda že počasí 

nepřálo, hasiči však rychle zareagovali a začali stavět stany. V 9 hodin byla akce 

zahájena za doprovodu muzikantů hrajících na harmoniku a ozembuch. Odhadem si 

domácí pochoutky přijelo zakoupit asi 200 lidí, proto se také velice rychle začaly tvořit 

fronty. Zahrádkáři prodali asi 330 kg výborných zabijačkových výrobků (jelita, 

jitrnice, tlačenky, sekanou, ovar, škvarky, paštiky, sádlo atd.) včetně 160 litrů teplé 

prdelanky v kotli. Hasiči pro změnu prodávali pivo, nealkoholické nápoje, čaj, svařák 

a taky něco ostřejšího na zahřátí. V dalších stáncích se prodávaly trdelníky, káva atd. 

I když šlo o první akci více složek pod záštitou Osadního výboru Hájov, nakonec, i 

přes několik menších organizačních problémů, dopadla velmi dobře. Vše se prodalo a 

následně v dalším týdnu vyúčtovalo. Dokonce se již naplánoval termín této akce i  

pro další rok. Masopustní hody byly samozřejmě natáčeny i LTV Příbor.  

V březnu došlo k instalaci kamerového systému ve spodní části Obecního domu 

a v suterénu Kulturního domu Hájov. 

V průběhu roku proběhly dva turnaje v kulečníku. První turnaj se konal v 

průběhu ledna až března. Hráči se domlouvali navzájem na svých zápasech každý 

týden. Na závěr si všichni účastníci udělali vyhodnocení s posezením. Tato akce se 

konala poprvé, a nejspíš i proto zajistila větší návštěvnost místní hospody.  



184 

Koncem března hasiči provedli brigádu na nové pronajaté sportovní ploše (sběr 

kamenů, sečení a hnojení trávníku). Brigády ke zhotovení zpevněné plochy, tzv. 

Základny pro požární útok, pak probíhaly celý podzim.  

Zaměstnanci Městského úřadu Příbor 25. března rozdali do všech rodinných 

domů na Hájově sety na gastro odpad (košíky, sáčky, brožury). Cílem bylo zajistit 

třídění kuchyňského odpadu do speciálních nádob, které byly přidány ke stávajícím 

kontejnerovým stanovištím v obci. Do nádob bylo možné ukládat veškeré kuchyňské 

zbytky jídel, prošlé potraviny, syrové maso a ryby, zbytky z vařeného jídla, menší 

kosti, pečivo, těstoviny a jiné přílohy, zbytky z ovoce a zeleniny, vaječné skořápky, 

čajové sáčky, kávovou sedlinu, skořápky ořechů, mastné kuchyňské utěrky a jiné 

kuchyňské zbytky.  

Odpad se 1krát týdně začal svážet do bioplynové stanice v Horní Suché, z 

čehož se vyrábí zelený zemní plyn a koncentrovaná organická hnojiva, které vracejí 

důležité živiny zpět do úrodné půdy. 

Svou premiéru mělo také květnové promítání Mistrovství světa v ledním hokeji 

v sále kulturního domu. Hokejoví fandové se pravidelně scházeli u zápasů naší 

reprezentace, přičemž největší návštěvnost dosáhla až 50 lidí. Vše dopadlo parádně, 

finále jsme vyhráli a stali jsme se po 14 letech mistry světa. Celkově si vysílané zápasy 

nenechalo ujít přibližně 350 diváků. 

Koncem roku se rozběhl druhý turnaj v kulečníku. Hráče to zase bavilo a účast 

byla o něco větší než minule, a dokonce i návštěvnost hospody opět vzrostla.  

Před koncem roku zopakovalo vyhodnocení, tentokrát i s gulášem. Oba turnaje během 

roku vyhrál pan Lukáš Janák. 

Dosavadní pronajímatel hospody pan Petr Kuchař podal po téměř 30 letech 

provozování v průběhu roku výpověď majiteli nemovitosti městu Příbor. To koncem 

října vypsalo výběrové řízení na nového nájemce. Zájem o nabídku projevili dva 

zájemci. Dne 10. prosince bylo na radě města oficiálně oznámeno, že vítězi výběrového 

řízení se staly paní Kateřina Hrubá a paní Soňa Hatlapatková. Pan Petr Kuchař 

načepoval své poslední pivo v neděli 22. prosince. To bylo veselo. Hospoda se těšila 

velké účasti všech generací. Poté došlo k předání novým nájemkyním. Ty otevřely 
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hospodu pro veřejnost poprvé na Silvestra. Nabízen byl mimo jiné voňavý punč  

pro děti a svařák pro dospělé a k tomu vynikající zelňačka. Jako pozornost obě paní 

nabídly všem přítomným uvítací štamprli a jednohubky. Od 10 do 18 hodin přišlo 

jejich první den podpořit mnoho lidí. Poslední den v roce se hrál tradiční dopolední 

silvestrovský fotbálek na hřišti před obecním domem. 

Eurovolby 

Ve dnech 6. a 7. června proběhly volby do Evropského parlamentu. Ty se konají 

každých pět let. Letos jsme z 30 politických stran, politických hnutí a koalic vybírali 

celkem 21 europoslanců.  

Vítězem se v těchto volbách stalo hnutí ANO, které získalo 7 mandátů.  

Na druhém místě se umístila koalice SPOLU se 6 mandáty a na třetím místě se 

umístila koalice Přísaha a Motoristé se 2 mandáty. 

Z pohledu volební účasti patří volby do Evropského parlamentu k těm nejméně 

populárním, ale letos poprvé přesáhla volební účast 30 %. Celková volební účast v ČR 

dosáhla 36,45 %. V Příboře do okrskových volebních místností z 6 696 voličů přišlo    

2 495. Z tohoto počtu odevzdalo svůj platný hlas 2 472 voličů. Volební účast dosáhla 

v Příboře 44,64 % a na Hájově 44,91 %. 

Volby do zastupitelstev krajů 

Volby do zastupitelstev krajů proběhly ve dnech 20. a 21. září 2024.  

Na Hájově z 390 voličů přišlo 171, což je 43,85 %. V našem okrsku Hájov zvítězilo 

sdružení SPOLU MSK  před ANO 2011 a Starostové a osobnosti pro kraj. 
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Ekonomika 

Ekonomická nejistota stále přetrvává. I když už turbulence cen energií nebyla 

tak dramatická jako v loňském roce, ceny, zejména potravin, nadále pomalu rostly. 

Energie a potraviny tvoří významnou část rodinných rozpočtů.  

Cena za stálou nabídku jídel mimo víkend, tzv. menu, se pohybovala od 135 Kč 

výše a postupně se v některých podnicích vyšplhala až k 200 Kč. Půllitr čepované 

desítky Radegast, i když jsme ho měli nejlevnější v širokém okolí, stál v hájovské 

hospodě 33 Kč a později 35 Kč. 

U některých regionálních prodejců se však dalo nakoupit i za nižší cenu, např. 

Farma Luční dvůr v Bartošovicích nabídla počátkem dubna mimořádně samosběr 

loňské neprodané cibule z hromad za 8 Kč/kg. Pro porovnání cena v obchodech se za 

dovezenou cibuli  pohybovala v rozmezí 20-30 Kč/kg. Zájem byl obrovský. 

Postupně nahoru šplhala cena pohonných hmot. Nejlevněji se dalo v okolí 

nakoupit na samoobslužné čerpací stanici v Kopřivnici u Tesca nebo také v menší 

samoobslužné stanici ve Skotnici. Případně o něco dál na čerpací stanici v Mošnově 

při výjezdu na Petřvald. Občas ceny klesly o něco níže. Průměrná cena benzínu se 

pohybovala kolem 35,50 Kč/l a nafta stála o 1 Kč méně.  

V listopadu se cena másla pohybovala kolem 70 Kč, zatímco na jaře to bylo jen 

asi 30 Kč za kus. Jakmile se blížily Vánoce, opět se stávalo, že se lidé ocitli před 

výzvou, kolik jsou ochotni za potraviny zaplatit. 

Životní náklady zkrátka dále stoupaly. Lidé se museli zajímat o různé 

obchodní slevy, mimořádné nabídky či dopravy do boxů k tomu určených. I k nám  

na vesnici občas zajížděla auta rozvozových služeb – například Rohlík, která 

rozvážela předem objednané zboží.  

Dalším faktorem, který ovlivňoval náklady, bylo zimní období. Délka a 

intenzita zimy určovala, kolik tepla domácnosti spotřebují, a přinášela otázku, co 

mohou jednotlivci udělat pro snížení těchto nákladů. 

 



187 

Počasí 

První lednový týden byl bez sněhu a teploty se pohybovaly do 8 °C. Ze soboty 

6. ledna na neděli 7. ledna však napadlo trochu sněhu, který byl doprovázen silným 

chladným větrem. Od pondělí 8. ledna přišly mrazy, a teplota tak postupně klesla až 

na -17 °C. V polovině ledna se teplota ustálila, přes den se pohybovala kolem 0 °C,  

v noci klesla lehce pod nulu. V druhé polovině ledna se mrazíky držely kolem -10 °C. 

Oteplení přinesl začátek února, kdy se teploty pohybovaly pár stupňů nad nulou a 

občas se objevily dešťové přeháňky. Na Valentýna přecházely občasné přeháňky ve 

slunečné chvilky, teploty se pohybovaly kolem 10 °C. Jinak byl únor teplý,  

s chladnějšími rány. Půda zůstávala podmáčená. 

Krásného sluníčka jsme se dočkali v prvních březnových dnech, ranní mrazíky 

byly spíše výjimkou. Březen byl obecně teplý, zato pršelo téměř každý den. Vše začalo 

postupně kvést. Třetí březnový týden se však ochladilo, teplota přes den klesla  

pod 10 °C a v noci byly mírné mrazíky. Jinak byl konec března chladný. Teplé počasí 

přišlo až na Velikonoce na přelomu měsíce, kdy teplota vzrostla k 20 °C, ale 

v doprovodu silného větru. Navíc ovzduší zahalilo velké množství saharského prachu. 

Na Ostravsku dosahovaly hodinové průměry koncentrací i přes 200 mikrogramů na 

metr krychlový. 

Začátkem dubna se opět ochladilo a téměř denně pršelo. První dubnový víkend 

nás překvapil téměř letními teplotami až do 24 °C. Jinak bylo počasí jako na houpačce. 

Jeden den to bylo na krátký rukáv, další den málem na zimní bundu. Od poloviny 

dubna se ovšem ochladilo, teploty klesly na 10 °C a déšť pokračoval. Občas se vyskytly 

i mírné ranní mrazíky. 

První květnové dny přinesly chladná rána, ale slunečné dny s teplotami až  

k 20 °C. Obecně to byl typický máj se sluníčkem a studeným větrem. Pršelo téměř 

každý den.  

I první polovinu června doprovázely časté přeháňky a teploty nepřesáhly  

20 °C. Avšak od 17. června stouply teploty až k 30 °C a ty vydržely až do konce 

měsíce. 
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Počátkem prázdnin se však ochladilo. Následně se teploty vrátily opět k 30 °C. 

Většinu dní jsme zaznamenali krásný sluneční svit, který byl doprovázen občasným 

deštěm.   

V srpnu byl vývoj počasí obdobný. Opět byly nad našimi domy vidět 

horkovzdušné balóny. V druhé polovině srpna spadlo minimum srážek, avšak teploty 

stouply i lehce nad 30 °C.  

To pokračovalo i první týden v září, kdy několik dnů vůbec nepršelo. Zlom 

nastal 9. září, kdy teploty spadly na 16 °C.  K tomu přišel i chladnější vítr s dešťovými 

přeháňkami. Prudká změna nastala v pátek 13. září, kdy v důsledku vydatných srážek 

nastaly povodně. Pršelo až do neděle 15. září. Někteří lidé u nás v obci čerpali vodu ze 

svých sklepů sami nebo s pomocí místních hasičů. Voda se valila všude. Dvorní vpusti, 

odvodňovací rošty a kanalizační šachty byly rychle přehlceny. Voda tekla proudem  

po polích i loukách. Naštěstí teče přes naši obec jen potůček Klenos, který nezpůsobil 

škody. Okolní obce jako Sedlnice nebo Bartošovice byly celé zatopené. Řeka Lubina 

sahala v Příboře až po samý okraj betonových protipovodňových zdí. V neděli 15. září 

konečně přestalo pršet. Následující den už svítilo sluníčko. Druhá polovina září byla 

proměnlivá, ale teploty stále příjemné.   

Počátkem října se však občas objevily i ranní mrazíky. Přes den bylo většinou 

do 16 °C. To trvalo po celý říjen.  

Listopad nám přinesl zase trochu ochlazení. Teplota se pohybovala do 10 °C  

s mírnými nočními mrazíky. První lehké sněžení nastalo ve středu 20. listopadu. 

Vydrželo to 4 dny. V neděli 24. listopadu přes den foukal dosti čerstvý a silný vítr. 

Poslední týden v listopadu byl teplejší, s teplotami do 8 °C s občasným sluníčkem. 

Prosinec začal námrazami, noční teploty klesly lehce pod nulu. Trochu sněžit 

začalo až 10. prosince, což nám připomínalo blížící se Vánoce. Sněhový poprašek se 

výjimečně objevil i na Štědrý den. Na domech, stromech a keřích krásně vynikaly různé 

svítící a blikající ozdoby. Závěr roku byl s nočními teplotami pod nulou a denní 

teploty se pohybovaly do 6 °C. 
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Hospodářský rok 

Lednové mrazíky aspoň krátce působily na škůdce v přírodě. V únoru se již 

daly střihnout rouby z jabloní a uložit je pak do temna, třeba do vlhkého písku. 

Začátkem března byly vidět krásně rozkvetlé  sněženky a petrklíče. Do typické  žluté 

barvy se probouzel i zlatý déšť. Lidé začali pomalu stříhat stromy, keře, živé ploty a 

další zeleň. Začaly kvést například i meruňky. Byly vidět i květní pupeny na ovocných 

stromech. Někteří již prováděli provzdušnění trávníků s následným přihnojením 

granulovaným hnojivem. Hlavně kolem stromů se objevovala lokální místa zanesená 

mechem, která se musela také ošetřit. U rybníku již nečekaně brzy byly vidět žáby. 

Nad námi začali poletovat stěhovaví ptáci, kteří měli lepší dostupnost přirozené 

potravy. Březen byl jeden z nejteplejších v historii, s častými dešťovými přeháňkami.  

Počátkem dubna začaly postupně krásně kvést švestky, hrušně, třešně i jabloně. 

Byl to nádherný pohled během velikonočních dnů. Co se týká srážek, tak půda byla 

počátkem dubna dobře nasycená. Za posledních několik let měla vegetace největší 

olistění. Na druhé straně bujná zeleň začala vláhu rychle vysávat. Už od poloviny 

dubna vylézaly z půdy rané brambory a zelenina. Krásně se popotáhl česnek. Lidé měli 

většinou upravené okrasné rostliny a keře, které krásně kvetly. Ovocné stromy 

postupně odkvétaly dle typu a odrůd. Brzký nástup teplého počasí následovaný 

ranními mrazíky si vybral svou daň. Nezvykle vysoké teploty probudily mízu ve 

stromech a keřích, a ty tak byly zranitelné vůči nízkým teplotám. Největší škody 

napáchaly mrazíky na dužnatých částech rostlin s vyšším obsahem vody, na nových 

listech a květech. To, že je květ poškozený, se pozná vývojem zbarvení. Ztmavnou, 

hnědnou a následně odumírají. Poupata, rozkvetlé květy i malé plody těsně po odkvětu 

jsou nesmírně citlivé na nízké teploty. Již při -3 °C mohou být poupata poškozena a 

pouhý jeden stupeň pod nulou je kritický pro malé plody. Ovocnáři sčítali rozsah 

poškození. Ten byl vyšší i kvůli tomu, že vzhledem k předchozímu nadprůměrně 

teplému počasí byla vegetace proti obvyklému stavu téměř o čtyři týdny urychlená. 

Mráz tedy spálil rostliny, které už byly často v pokročilém květu.  

Opět byl problém usušit seno v tradičním období, a to tráva byla již dříve dost 

vysoká. Od poloviny května do poloviny června nebylo pár pěkných dní bez deště. 
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Potom se však počasí umoudřilo. Lidé měli doma úrodu třešní, višní, hrušek, malin, 

ostružin apod. Na svých zahrádkách si vypěstovali tradiční zeleninu jako je česnek, 

cibuli, červenou řepu, okurky, rajčata a další.  Ještě je hodně domácností, které si doma 

něco vypěstují, ale někteří využívají už jen obchody. V srpnu lidé sbírali švestky na 

jídlo, knedlíky, kompoty a do sudů k pozdějšímu vypálení slivovice. Již v polovině září 

se dala sklízet jablka a hrušky. Úroda byla průměrná. Proti loňskému roku však byla 

rozhodně lepší. Dokonce v září někteří sušili seno již potřetí. Byl čas také sbírat šípky 

a začaly růst houby. I v lesích v okolí nás se daly najít hřiby, bedly, václavky a jiné. 

Před mrazíky se dosbírala úroda a začala se orat políčka a rýt zahrádky. Lidé 

zazimovali růže a ostatní keříky. Provedl se podzimní úklid okolo domů, zazimovala 

se technika jako zahradní traktory, sekačky apod.  

Kulturní a společenský život 

•  6. 1. Tříkrálová sbírka – KDU-ČSL – vybralo se 32 949 Kč 

• 27. 1. Bruslení v Kopřivnici – SDH Hájov 

• 28. 1. Turnaj ve stolním tenise – Osadní výbor Hájov, sportovci 

•  3. 2. Hasičský ples - SDH Hájov 

• 17. 2. Masopustní hody – Osadní výbor Hájov, SDH Hájov, ČZS, Liga žen 

•  2. 3 Dětský karneval – Liga žen, Osadní výbor Hájov 

•  3. 3. Šachový turnaj – přátelé šachu ve spolupráci s Osadním výborem Hájov 

• 15.3. Beseda s Tomášem Tomečkem – Osadní výbor Hájov, SDH Hájov 

•   6. 4. Ukliďme Hájov – Osadní výbor Hájov 

• 17. 4. Veřejné setkání města Příbor s občany Hájova 

• 30. 4. Stavění máje – Osadní výbor Hájov, ČZS 

•  6. 5. Pietní akt k 79. výročí osvobození  Hájova  

• 11. 5. Slavnostní otevření sportoviště a Floriánkové posezení – Osadní výbor  
                Hájov,  SDH Hájov 

• 10.-26.5.  Videoprojekce mistrovství světa v ledním hokeji v sále kulturního domu  
                 – Osadní výbor Hájov 

•  8 . 6. Rodinné odpoledne – Liga žen, Osadní výbor Hájov, Myslivecký spolek    
   Příbor - Hájov (poprvé s  projížďkou motocyklů po obci) 

• 13. 7. Posezení při guláši s harmonikou - ČZS 

• 17. 8. Pouť se slavnostní mší svatou, swingový orchestr Zdeňka Pukovce –  
                KDU ČSL, Osadní výbor Hájov, ČZS 

•   7. 9. O Hájovský pohár, noční soutěž – SDH Hájov, Osadní výbor Hájov 

• 21. 9. Vinobraní - ČZS 
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•   5.10. Pohádka O Zlatovlásce – Osadní výbor Hájov a Liga žen 

• 14.10. Krmášová zábava + mše svatá – Osadní výbor Hájov a místní hostinec 

• 20.10. Šlapeto – Osadní výbor Hájov a Liga žen 

•  2. 11. Halloween party – Osadní výbor Hájov a Liga žen 

• 30.11. Mikulášská nadílka – Osadní výbor Hájov, SDH Hájov, Liga žen 

• 31.12. Společné přivítání nového roku se zapálením vatry – Osadní výbor  
                Hájov, myslivci  

Hasiči 

V hasičském sportu jsme zaznamenali další velké úspěchy. Starší žáci, 

dorostenky a dorostenci  vyhráli krajské kolo v Novém Jičíně ve dnech 8. a 9. června. 

Týden poté vyhráli muži krajské kolo v Třinci. Pro  dorostenky, dorostence a muže to 

bylo historické vítězství našeho sboru. 

Fanoušci nejprve vyrazili autobusem podpořit starší žáky do Prahy – 

Radotína. Tam se konalo Mistrovství České republiky v požárním sportu ve dnech  

22. a 23. června. V týmu byli pod vedením trenérů Martina Kabáta a Michala Kabáta 

tito žáci: Marek Svatoš, Tomáš Staněk, Kryštof Matula, Kristina Kusová, Tereza 

Šimečková, Markéta Maléřová, Karolína Zárubová, Klaudie Kusová, Anna 

Kabátová a Elen Hanzelková. Vybojovali krásné 9. místo. 

O týden později vyrazili dorostenci a dorostenky na Mistrovství České 

republiky v požárním sportu, které se konalo ve dnech 29. a 30. června v Písku. Oba 

týmy jeli opět podpořit i fanoušci, kteří s nimi cestovali společně. Jejich trenéři byli 

Iveta Kavková, Michal Kabát, Lukáš Kavka a z Mnišího Svatopluk Holub.  

Před sezónou byla dohodnuta spolupráce obou týmů. Za dorostenky běžely Martina 

Kavková, Kateřina Moštková, Veronika Plandorová, Ivana Lysová, Tereza 

Šimečková, Natálie Sokolová, Markéta Maléřová, Anna Kabátová a Tereza Jiříková. 

Při své premiérové účasti v 72leté historii hasičského sboru vybojovaly naprosto 

fantastické 1. místo, a staly se tak poprvé mistryněmi České republiky. 

Za dorostence běželi Jakub Kabát, Jan Matula, Matěj Maléř, David Jiřík, 

Marek Svatoš, Šimon Holub, Filip Bartoloměj a Dominik Kahánek. Přes moc pěkné 

výkony to stačilo na 9. místo. Při návratu autobusem v nočních hodinách jsme po obci 

troubili sirénou, dělali rachot řehtačkami a pokřiky. Před hasičárnou na nás čekalo 
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několik věrných fanoušků, kteří si vychutnali náš příjezd, speciálně mistryň republiky.  

Ty všem přítomným předvedly mimo jiné svůj speciální taneček. 

Ve dnech 22. až 25. srpna probíhalo Mistrovství České republiky  

profesionálních a dobrovolných hasičů v požárním sportu v Olomouci. Naši muži se 

historicky poprvé účastnili takové akce. V sobotu 24. srpna  soutěžili v běhu na 100 m 

s překážkami a následně ve štafetě 4x100 m s překážkami. Další den soutěžili  

v královské disciplíně – požárním útoku. Předvedli kvalitní výkony a dosáhli krásného 

8. místa z 16 družstev. Tým tvořili většinou muži z Hájova pod vedením trenéra 

Lukáše Kavky. Soutěžili: Michal Kavka, Richard Matula, Tomáš Žurovec, Adam 

Kocourek, Jakub Kabát, Jan Matula, Šimon Holub, Filip Kocourek, Dominik 

Kahánek, Filip Bartoloměj, Matěj Maléř, Marek Svatoš a David Kabát. Opět za nimi 

dorazili fanoušci osobními auty a vytvořili jim výbornou kulisu. K tomu navíc 

družstvo profesionálních hasičů Moravskoslezského kraje vybojovalo fantastické  

1. místo. V jejich týmu běžel Lukáš Kavka, který pracuje jako profesionální hasič  

v Novém Jičíně. K tomu ještě běžela naše členka, starší dorostenka Hana Moštková  

ve výstupu na cvičnou věž v kategorii žen na mistrovství České republiky, kde 

vybojovala nádherné 2. místo. Kateřina běhala za reprezentační výběr. 

Jinak během zimního období využívali mladí hasiči k tréninku prostory vinárny 

a zejména tělocvičnu ZŠ Npor. Loma v Příboře. 

 

Výstavba rodinných domků 

- Adéla a Štěpán Jalůvkovi – nad RD čp. 98 

 

Zemřelí občané 

Vlastimil Lys čp. 19 5. února ve věku 95 let 

Bohuslava Jalůvková čp. 118 21. února ve věku 65 let 

Zdeněk Sýkora čp.  60 18. července ve věku 71 let 
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Václav Moštěk čp. 132 23. července ve věku 45 let 

Terezia Matulová 

 

čp. 100  

Rychaltice 

22. září 

 

ve věku 81 let 

Narozené děti 

Marie Sýkorová čp.65 17. ledna 

Dita Štěpánová čp.7 8. března 

Viktorie Matulíková čp. 167 5. srpna 

Antonín Kavka čp. 90 29. listopadu 

   

Obyvatelstvo 

  Muži Ženy 

0–15 let 105 44 61 

16–59 let 267 139 128 

60+ let 143 73 70 

celkem 515 256 259 

Zaznamenali a zapsali: 

Dalibor Matula čp. 16 

Ing. Tomáš Bordovský čp. 70 

Ludmila Matulová čp. 84 

Ludmila Kavková čp. 77 

Kronika zkontrolována předsedou Osadního výboru Hájov p. Radkem Jurečkou. 


